
Are Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 

 

Koosoleku toimumise aeg: 05.02.2018, kell 18.30-19.50 

Koht: Are Kool  

Kohal viibisid hoolekogu liikmed: Kaialiis Roostalu, Pille Kuusik, Kärt Pähkel, Leelo Lusik, Kätlin Pahk, 

Saale Prints, Raigo Oskar, Vilja Alamaa, Reelika Elleste. 

Kutsutud: Are Kooli direktor Anneli Uibu. 

Puudus: Merit Matsalu 

 

PÄEVAKORD: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine.  

2. Hoolekogu töö põhimõtted.  

3. Jooksvad küsimused. 

1. Hoolekogus viibivate inimeste tutvustamine. Are Kooli hoolekogu esimeheks valiti Pille Kuusik 9 

poolt häälega, 1 erapooletu.  Are Kooli hoolekogu aseesimeheks ühehäälselt Kärt Pähkel, Are Kooli 

hoolekogu protokollija ühehäälselt Reelika Elleste.  

2. Hoolekogu töö olemust, toimivust ja küsimuste lahendamist tutvustas Anneli Uibu ja Pille Kuusik.  

Kas kutsuda õpilasesindus hoolekokku? Raigo Oskar tegi ettepaneku, et hoolekogu esindaja võiks 

kohtuda õpilasomavalitsusega väiksemas ringis, et kuulda nende ettepanekuid. Hoolekogu liikmelisus, 

kas peaks olema igast lasteaia rühmast esindaja? Otsustati, et liikmete arv on piisav. 

Saale Prints: kas hoolekogul on olemas põhikiri ja tööplaan? Pille Kuusik tutvustas hoolekogu 

moodustamist ja töökorda ning selle leitavust. Otsustati üle vaadata ja uuendada hoolekogu 

moodustamise ja töökorda. 

Sotsiaalpedagoogi valimiskomisjoni moodustamine 07.02.2018, hoolekogust: Raigo Oskar ja Saale 

Prints.  

 

3. Jooksvad küsimused. 

a) Vilja Alamaa uuris 23.02.2018 Are Huvikeskuses toimuval ürituse kohta. Teema rahvuslikud töötoad. 

b) Lasteaia küsimustik, kas viia perioodiliseks? Otsustati korraldada iga aasta, et saaks andmeid 

võrrelda ja arengut jälgida. Küsimustiku tagasiside andmine lapsevanematele. 

c) Raigo Oskar: E-koolis antavad kodutööd muutuvad päeva jooksul. Kas nii võib? Leelo Lusik: antud on 

muutmisajaks kuni kell 19.00. Kui õpetaja pidevalt muudab kodutöö ülesandeid tuleks õpetajaga 

isiklikult rääkida. 

d) Kuidas lasteaial läheb? Anneli Uibu: lasteaeda ootab ees renoveerimine (fassaad, vent. süsteem). 

e) Reelika Elleste: Miks arvutiklassis on kohti vähe? Miks arvutitunde koolis pole? Anneli Uibo: klassid 

on kõik ühesugused väiksed, võimalusel paigutatakse ruumi keskele mõned lisakohad.  

f) Väliõppe finantseerimine, väljasõit väljapoole Pärnumaad. Are Vallas toetati väljasõite, uues vallas 

lahtine. Anneli Uibu: ootame uue valla haridustöötajate koosolekut ja töökorraldusi.  

 

Koosolekut juhatas: Pille Kuusik 

Protokollija: Reelika Elleste 


